
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE EJERFORENINGEN GIBER Å
Den 28.05.2008

Til stede: Jane, Ole, Helle, Mette, Jette, Susanne, Michael

Dagsorden:
1. Godkendelse af referat
2. Referat fra Skurvognsmøde
3. Referat fra møde i den store ejerforening
4. Afklaring vedr. vedligehold
5. Løbende sager
6. Ændringer i vedtægter
7. Evt.

Referat:
Ad1 Intet at bemærke
Ad2 Vi uploader Kim Peters referat fra skurvognsmødet.

Det skal bemærkes at det ikke er bestyrelsens forslag. 
Bestyrelsen blev præsenteret for to forslag: Det ene indebar parallelpar-
kering, med pladser placeret hele vejen op ad stamvejen og den anden 
løsning var den der blev valgt. Der er i øvrigt ikke enighed i bestyrelsen.

Bestyrelsen vedtager at trække sig fra sagen, da udenoms arealerne 
endnu ikke er overdraget til ejerforeningen. Se vedlagte brev.  

Ad3 Der indkaldt til møde den 12-6-2008 i den store ejerforening, hvor der 
stiftes en grundejerforeing. 
Der uploades en udleveret plan, som kommunen har udarbejdet. Sælger 
af grunden har ansvaret for at udføre planen. For vores ejerforening del-
tager Susanne evt. Søren 

Ad4: Vi afventer overdragelse af fællesarealer
Ad5: • Gæsteparkeringspladser Se ovenfor.

• Vi har fået en henvendelse vedr. reparation af karnap – ejerfore-
ningen kan ikke gå ind i denne sag. Vi foreslår at der oprettes et 
forum på http://www.giberaa.dk   evt. kan der nedsættes et udvalg 
i stil med ’vindusudvalget’.

• Broforbindelsen over åen i forlængelse af stamvejen. Dette områ-
de ligger uden for ejerforeningens matrikel, så vi foreslår at dette 
tages op i den store grundejerforening.

Ad6: Punktet udsættes.
Ad7: Vi undersøger muligheden for at tegne en bestyrelsesforsikring. Susan-

ne tager kontakt til forsikringsoplysningen..

http://www.giberaa.dk/

